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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE LA MARINA DEL PORT I LA MARINA  
DEL PRAT VERMELL 

 
Data: 09 de novembre de 2015, 19h 

Lloc: Sala Pepita Casanellas (Pg. Zona Franca, 185) 

 
Presideixen  el Consell de Barri: 
Regidor: Sr. Jaume Asens Llodrà 
Vicepresident Consell de barri de la Marina de Port: Sr. Francesc Boix, AVV Plus Ultra i  
Vicepresident Consell de barri de la Marina del Prat Vermell: Sr. Jordi Cortés 
Consellera del Territori:  Sra. Esther Pérez 
Conseller Tècnic:  Sr. Xavier Farré i Parisé 
        
Conselleres/es: 
Sr. Albert Deusedes, PSC 
Sr. Ángel Federico Lao Peña, C’s 
Sr. Jordi Fexas, ERC 
Sra. Maria Lluïsa Pahissa, CUP 
Sra. Marta Alonso, ERC 
Sra. Georgina Lázaro, CIU  
Sr. Jose Antonio Calleja, PPC 
 
Representats de les entitats: 
AAVV Eduard Aunós 

Associació Mitjans de Comunicació Local 

Sants3 Radio 

Associació d’amics de la Marina 

Centre d’Estudis de Montjuïc 

AVV La Cadena d’Estrelles Altes 

AVV San Cristóbal 

Associació de Comerciants la Marina 

Plataforma Metro La Marina Ja 

AVV El Polvorí 

AVV Plus Ultra 

Unió d’Entitats 

Engranatge 

Assemblea la Marina 15M 

Artistes de la Marina 

Centro Ancora 

AVV La Vinya 

La Marina Viva 

Can Clos 

Mercat Nou Magòria 

 

Tècnics i tècniques municipals: 
Sra. Maria Rengel, Directora de Serveis a les Persones i Territori 
Sra. Teresa Esteve (Tècnica de Barri de la Marina de Port) 
Sra. Amor González (Tècnica de Barri de la Marina del Prat Vermell) 
Policia Comunitària 
 

Veïns i veïnes: 78 
Total assistents: 114 
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Ordre del dia 

1. Constitució del Consell de Barri de La Marina de Port i La Marina del Prat Vermell 

2. Informació sobre la situació actual dels següents temes: 

a. Transport públic 

b. Locals C. Química 

c. Calendari obres poliesportiu C. Energia 

d. Neteja dels barris 

4. Informació sobre l’elaboració Pla Actuació Municipal (PAM) i Pla d’Actuació de 

Districte (PAD) 2016-2019 

4. Torn obert de paraules 
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1. Constitució del Consell de Barri de La Marina de Port i La Marina del Prat Vermell 
 

El Sr. Boix, Vicepresident en funcions del Consell de barri de la Marina de Port, dóna la 
benvinguda a les persones assistents, presenta les persones de la taula i demana que les 
preguntes siguin concretes per a que tothom pugui participar. El Sr. Jaume Asens, Regidor del 
Districte, dóna per constituït el Consell de barri i llegeix l’ordre del dia. 

2. Informació sobre la situació actual dels següents temes: 
 
El Sr. Regidor destaca que són conscients de la importància del transport públic als barris de la 
Marina i que aquesta és una màxima prioritat per l’equip de govern. En la taula de negociació 
entre la Generalitat (qui té la competència) i Alcaldia és un dels 3 punts de ciutat abordats, tot i 
que no serà fàcil i caldrà esperar a la constitució del nou govern per veure com s’avança. Es 
continuarà fent pressió però també s’estudiarà la viabilitat de que la despesa sigui assumida 
per l’Ajuntament, sempre que la Generalitat assumeixi el deute en el marc de la calendarització 
dels deutes existents. Tot i això caldrà sumar l’acord de les diferents forces polítiques del Ple 
de l’Ajuntament. Recorda la importància de continuar la mobilització per tal d’exigir allò que és 
legítim i just i aconseguir aquests drets, especialment en aquest barri aïllat.  
 
Esther Pérez,Consellera del barri, informa que s’està enregistrant el Consell i s’està estudiant 
com optimitzar aquest òrgan de participació. A continuació recorda què és el Consell de barri i 
els altres òrgans de participació del districte: 
 

 El  Consell de barri és el canal de participació directe del veïnat, que es convoca un mínim 
de 2 cops a l'any. Hi assisteix el Regidor/President, Vicepresident, Consellers/es, entitats i 
veïns/es del barri. És un espai de tothom on informar, debatre, consensuar i construir 
plegades pel barri, amb un ordre del dia sobre els temes que es consideren adients i per 
participar-hi només s’ha de venir. 
 

 En les Comissions de seguiment es fa el seguiment dels temes plantejats al Consell de 
Barri i es proposen temes per l’ordre del dia. Hi participen la Direcció política i tècnica del 
districte, el moviment associatiu del barri, els veïns/es del barri i Consellers/es. És un espai 
obert a veïns/es i funciona com es decideixi. Per participar cal registrar-se. 
 

 Es proposa: 
o Canviar la freqüència: Consell de Barri trimestral i Comissió de seguiment cada 2 

mesos.  
o Convertir-ho en un debat participatiu amb dinàmiques participatives, millorar la 

comunicació i facilitar l’arribada d’informació. S’informa que hi ha hagut un 
problema amb l’empresa d’inserció que s’encarrega de la informació i per això s’ha 
retardat l’encartellada. Es volen obrir espais de cura (com un espai de ludoteca per 
facilitar la participació de famílies) i que esdevingui un espai on discutir i treballar 
sobre problemes comuns, no puntuals. 

o S’informa dels canals alternatius per fer arribar suggerències al districte per 
Internet, presencial, xarxes socials municipals, telèfon, butlletí ciutadà i a través de 
la carta de serveis d’atenció ciutadana, així com els quioscs de tràmits, oficines 
especialitzades, la bústia de queixes i suggeriments de la web de l’Ajuntament i 
l’aplicació mòbil. A l’entrada del Consell hi ha la possibilitat d’omplir instàncies, que 
ells mateixos portaran al registre del districte.  
 

a. Transport públic 
 
Esther Pérez informa sobre el seguiment fet per veïns/es en diferents parades i línies del bus el 
mes d’octubre: sembla que el servei funcionava millor (el 37 baixa freqüències i el 109 també al 
matí) però al novembre hi ha hagut incidències greus que han provocat mancança de busos. 
També són conscients dels problemes amb la freqüència del 13 i amb les parades del 23 en 
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especial. Destaca que són exigents amb les peticions d’esdeveniments a la Fira i ja en la 
darrera acció a Plç. Espanya (el Ralli) es va alterar el trajecte però no es va aturar.  
 
El 16 de novembre es recolliran propostes de la Taula de Mobilitat i el 18 de novembre es farà 
una reunió amb TMB, on acudirà també la Regidora de mobilitat, per intentar trobar una solució 
definitiva a aquesta problemàtica. Per tots aquests temes es considera suficientment important 
proposar fer un Pla de mobilitat del barri que ho englobi tot.  
 
Finalment informa que s’ha signat el conveni per la màquina expenedora de bitllets de transport 
que els veïns/es van demanar l’any passat i que en breu s’instal·larà. A continuació es fa un 
torn de paraules: 

 Es pregunta per la localització de la màquina expenedora.  

 Vicenç Larrocha fa les següents peticions: 
o Recorda que l’arribada del metro és una reivindicació històrica del barri i que volen les 

3 estacions.  
o Demana que no es manipuli la mobilització per part de ningú.  
o Les freqüències del bus s’han estudiat pels veïns/es i tret d’incidències puntuals tenen 

una regularitat bastant acceptable, però les línies no estan coordinades.  
o Cal resoldre la problemàtica amb les línies 72 i V3 i fer un estudi de la xarxa octogonal. 
o Demana que es torni a posar la parada de la Plaça dels Països Catalans del 109, ja 

que s’estan perdent connexions amb el metro.  

 Xavier González considera que cal estar organitzats i lluitar pels drets, i pregunta a 
l’Ajuntament si participaran de les mobilitzacions de pressió a la Generalitat si les relacions 
no prosperen i si no s’arriba a un acord.   

 Toñi Fernández diu que no estan d’acord en una sola parada de metro i recorda que fins 
ara s’ha exigit que en siguin 3. 

 Emilio Aldori pregunta quan costarà el metro, tenint en compte el deute pendent de 
cobrament de la Generalitat. Diu que fa molts anys que estan així, que al barri estan 
marginats i viuen diferent que la resta de Barcelona i demana que no se’ls enganyi.  

 Helena destaca els problemes de comunicació entre els busos. Proposa que es posi una 
parada del 23 per anar i tornar de Plaça Espanya i revisar certs problemes d’accessibilitat 
de les parades del 13.  

 Rosa Sielva reivindica que segueixen pensant en les 3 parades. Demana una freqüència 
digna del 13, que es faci un estudi de la seva ruta i que s’adeqüin les parades en 
accessibilitat, així com que el 125 pugui circular en diumenges i festius per no estar aïllats. 

 Es pregunta si la L9 tindrà connexió directa amb Plaça Espanya per poder fer-hi els 
enllaços i que s’aclareixi l’estat del projecte d’enllaç de l’estació del C. Foc cap a la línia 2, 
ja que han sortit informacions als mitjans. 

 Oriol recorda la reivindicació dels veïns/es que viuen a l’antiga Colònia Santiveri: demanen 
que el bus passi pel barri perquè està ocult i marginat, en concret pel C. Encuny.  

 Maria Jesús demana més concreció en les explicacions del Regidor sobre si el preu de les 
estacions de metro serà assumit per l’Ajuntament o la Generalitat. 

 
Esther Pérez respon que s’ha fet el recull previ de totes les demandes i incidències i que ja es 
tenen en compte els temes plantejats com l’estat de les parades o la seva reordenació. 
Recorda que el dia 18 hi ha una reunió amb TMB i que s’ha plantejat de fer un Pla de Mobilitat 
entre tots/es per tractar aquests temes. A més respon:   

 La localització de la màquina s’ha de decidir, segurament allà on hi hagi més afluència.  

 El pressupost exacte de la línia no es coneix però el cost de les vies d’anada i tornada és 
de 280 M€ més 13M€ pel manteniment de les estacions. Cal tenir en compte també que el 
ramal de la Zona Franca subministra electricitat a la línia. 

 S’està agendant una reunió amb els veïns/es de la Colònia Santiveri per estudiar la 
problemàtica i fer una diagnosi de la situació. El tema dels busos ja estava recollit.  
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El Sr. Regidor respon que entén la indignació que es sent després d’anys reivindicant i que és  
una prioritat indiscutible, tot i que no es pot resoldre en tan poc temps. Cal tenir en compte que 
l’Ajuntament està avançant diners a la Generalitat i això els permet fer pressió, tot i que 
s’estudiarà la viabilitat d’assumir aquesta despesa i es treballarà per acordar-ho amb els altres 
actors i grups polítics. No considera que s’hagin manipulat les mobilitzacions dels veïns/es i 
recorda que la majoria de conquestes produïdes en quant a equipaments i espai públic han 
sigut gràcies a la ciutadania mobilitzada. Si es dóna el cas sí que s’afegiran a les possibles 
mesures de pressió per visibilitzar la problemàtica, com ha estat fent la Consellera tot aquest 
temps, mobilitzant-se amb els veïns per exigir el compliment de les demandes. 
 

b. locals c/ Química 
 

És una vella reivindicació del barri. Es va aprovar la compra d’aquests locals (propietat de 
l’Incasol) amb la dotació pressupostària corresponent, se’ls va concedir el préstec i s’estan 
decidint amb el propietari les condicions. Hi ha vàries necessitats al barri i cal decidir-ne els 
usos i el tipus de gestió cívica. A continuació s’obre un torn de paraules: 
 

 Josep Roman, president de l’AAVV Estrellas Altas, recorda que porten més de 10 anys 
reivindicant un local de gent gran pels veïns/es, amb espais polivalents perquè hi entri 
tothom. Seguint les converses amb antics governs, amb l’actual govern es va decidir 
continuar amb les reunions per informar-los de les negociacions i decidir els usos entre 
tots/es, però només se’ls ha informat per part de l’Incasol. Demana que se’ls informi i que 
es parli amb ells perquè els veïns/es coneixen les necessitats reals.  

 Rai Lázaro parla sobre el problema dels espais per joves al barri, ja que no hi ha llocs per 
fer activitats per joves. Comenta que seria bo que fos un espai obert per als joves del barri. 

 Xavier González destaca la manca d’espais públics i gratuïts al barri. Si el nou equipament 
passa a ser gestionat per una entitat seria important que hi hagués un procés participatiu 
amb totes les associacions del barri per poder utilitzar millor aquest espai públic i per 
intentar solucionar la manca d’espais per entitats, per exemple amb un hotel d’entitats.  

 Abdó Florencio comenta que seria lògic que aquest local es destinés principalment a la 
gent gran, que porta tants anys reivindicant-lo, i si es pot també que hi poguessin participar 
altres col·lectius. Està d’acord en un hotel d’entitats i recorda que sempre s’ha volgut que la 
Capri fos pel barri. 

 Felipe Mayoral diu que els joves ho reivindiquen ara, un cop s’ha desbloquejat el tema. 
Recorda que ells han reivindicat el local no només per gent gran sinó també pels joves, si 
és que aquests volen ser-hi.   

 
Esther Pérez respon que la reivindicació dels locals ha sigut de molta gent i durant molt de 
temps. Recorda que per gent gran hi ha el Casal del Polvorí, de la Vinya i de Magòria mentre 
que per joves no n’hi ha cap. Està d’acord en fer un procés participatiu on ha de prevaldre el 
que digui el barri segons les necessitats existents. Recorda que l’AAVV els ha de presentar una 
proposta de projecte, que al desembre tenen una reunió i que s’informa ara que s’ha obtingut 
l’aprovació del pressupost per a que tothom ho sàpiga.  
 

 Vicenç respon que no es pot fer una proposta de projecte fins que no es disposi del local i 
es pugui reunir a tothom. Josep Roman recorda que no es va dir que fos només per gent 
gran, sinó polivalent per a que hi entressin els joves també.  
 

Esther Pérez respon que la idea inicial de l’AAVV preveia activitats conjuntes i no s’entenia molt 
bé, i és per això que se’ls va demanar un projecte. Cal tenir en compte les necessitats de tot el 
barri amb un procés participatiu per fer el pla d’usos i es seguirà informant a tothom.   
 

 Helena Garcia diu que el Casal del Polvorí té una capacitat molt petita i a Estrellas Altas hi 
ha molta gent. i que per tant s’han d’estudiar les necessitats reals.  
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 Roman Martínez destaca que sempre s’ha desatès no només a les persones grans, amb 
qui s’ha fet un esforç, sinó també a la gent jove i seria bo que tothom pogués decidir com 
fer un projecte cultural obert que valgui per totes les edats. 

 Rolando demana que no es facin aquest tipus d’argumentacions i Esther Pérez respon que 
des de l’Associació es va dir que es necessitava un casal de gent gran perquè al no tenir 
espais s’havien d’estar en els bancs. Aclareix que el seu comentari feia referència a això. 

 Es proposa poder compartir l’espai en un principi fins que es disposi de més locals, no 
només pels joves sinó per les entitats del barri que estan treballant i no tenen espais.  

 Juani expressa la seva preocupació pels joves i adolescents que a més de necessitar 
espais, fet en el que hi ha iniciatives municipals, tenen el problema de la manca de feina. 
Pregunta on s’han de discutir temes sobre dinamitzar el barri, crear oportunitats de treball i 
polítiques d’ocupació. Es respon que es pot tractar en el torn obert de paraules. 

 
c. Calendari obres poliesportiu c/ Energia 

 
El Sr. Regidor informa que en l’anterior mandat es va dir que el terreny per les piscines estava 
previst i que juntament amb el PP es va poder desencallar el pressupost, tot i avisant que seria 
problemàtic perquè es destinaria només a abonats. Informa que realment l’IBE té certa recança 
per la baixa rendibilitat d’altres equipaments de l’entorn (Piscines Picornell o CEM la Bordeta). 
En tot cas s’ha demanat a l’IBE que els faciliti el nombre d’abonats del barri i s’han compromès 
a elaborar un estudi de viabilitat de les piscines. Es farà una reunió properament i es continuarà 
reivindicant les piscines, ja que són els únics que no en tenen a 15 minuts caminant del barri. A 
continuació s’obre un torn de paraules: 
 

 Julio Baños demana que a part de la piscina es posi sala de fitness que permeti 
desenvolupar el moviment del cos i temes de salut. Es comenta que les piscines Picornell 
són per fer natació o gimnàs, però no són útils per l’ús de la gent gran i les seves 
necessitats d’exercici i salut com la rehabilitació, i l’estat del vestuari deixa que desitjar. 

 Roberto Rico recorda que al 2010 es va presentar un projecte amb fitness i 2 piscines, 
poliesportiu, bar, etc. i es va demanar una piscina totalment adaptada. Reivindica el 
projecte perquè volen una piscina al barri.  

 
d. Salut 
 

A continuació s’informa sobre temes de Salut que es tractaran amb el Consorci Sanitari en el 
proper Consell Sectorial de Salut del Districte:   
 

 S’estan deixant els barris sense urgències nocturnes i el fet de no tenir transport públic 
agreuja els problemes durant els festius. És una demanda de tots els districtes i del govern.   

 Reordenació dels especialistes del CAP c. Manso i derivació a l’Hospital del Sagrat Cor. 
Significa més cues i anar més lluny, tenint en compte que no hi ha transport per poder 
arribar-hi. S’està en coordinació amb Poble-Sec, barri també afectat.  

 S’ha de fer una diagnosi sobre l’afectació del nivell de vida a la salut. Cal tenir en compte 
que la Marina té el major índex d’atur de la ciutat.  

 
A continuació s’obre un torn de paraules: 
 

 Es pregunta sobre la problemàtica del deteriorament, la pèrdua de personal, les cues i el 
mal funcionament de les urgències del CAP. Es respon que la competència de sanitat és 
de la Generalitat i que es va demanar al mateix personal sanitari que fessin reclamacions 
per escrit per deixar constància de totes les incidències. 

 Es pregunta sobre el trasllat de les especialitats al Sagrat Cor, ja que els especialistes han 
d’anar a treballar a una institució privada, fet poc lògic i denunciable. Es respon que 
efectivament s’està denunciant públicament des de diversos col·lectius.  
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e. Neteja dels barris 
 

Des de fa un temps hi ha la sensació que el barri està més brut, però s’ha demanat el protocol 
de neteja i s’està complint. Per tant és necessari augmentar aquest protocol o bé canviar els 
sistemes de neteja. S’està estudiant a nivell tècnic per millorar el protocol de neteja i també cal 
que la gent tingui més cura. A continuació s’obre un torn de paraules: 
 

 Es pregunta si existeix un protocol de neteja de branques a les zones de Can Clos i el 
Polvorí que donen a la muntanya. Es respon que de moment no, fins ara hi havia queixes 
de poca neteja, però potser és que s’ha de fer d’una altra manera.  

 Julio Baños diu que fa vergonya viure en un país amb tan poc civisme en comparació amb 
altres països, on es posen multes i la gent no embruta. Pensa que la GUB hauria de multar. 

 Josep Gómez destaca el problema d’excrements de gossos al C. Ferrocarrils Catalans 
entre C. Foneria i Alts forns i al Pipi-can de Can sabater. La GUB no hi passa.  

 Felipe Mayoral informa sobre les branques dels arbres que molesten, a la Plaça Teresa 
Claramunt i al C. Foneria.  

 Es recorda que el dia 15 del mes passat es van fer una sèrie de preguntes i no s’ha rebut 
una resposta. 

 S’informa sobre la degradació del polígon i la manca de baldeig.  

 Es recorda que es va denunciar en l’audiència publica que a la Plaça Urruti el cap de 
setmana hi ha baralles. El govern ha de tenir responsabilitat. 

 
Esther Pérez respon que les respostes de l’audiència publica s’estan preparant i arribaran en 
breu. Es recullen totes les peticions, moltes de les quals ja es tenien contrastades, i es 
treballaran. És cert que hi ha moments en que s’ha de passar el rec a pressió i moments que 
calen d’altres mecanismes, a més de conscienciar a tothom de no embrutar. 
 
3. 4. Informació sobre l’elaboració Pla Actuació Municipal (PAM) i Pla d’Actuació de 

Districte (PAD) 2016-2019 
 
Xavier Ferrer, Conseller Tècnic del Districte, informa que el Pla d’Actuació Municipal (PAM) i el 
Pla d’Actuació del Districte (PAD) és la planificació i full de ruta pels propers 4 anys i es vol fer 
de forma participada, interpel·lant a les persones implicades però també a col·lectius que no ho 
són tant, per tal de conèixer les prioritats. El calendari previst és:  

 Fase 1: fins a Gener del 2016 es treballarà amb entitats i veïns/es als Consells de Barri, 
Comissions de seguiment, Comissions sectorials i Taules/ Trobades varies. 

 Fase 2: de Gener a Març del 2016 es vol apropar-se a col·lectius i veïns/es que 
normalment no participen, i a diferents espais per escoltar la veu de tothom i treballar 
conjuntament, amb dinàmiques i formes de participació alternativa. Es demanen 
suggerències sobre col·lectius del barri que siguin necessaris.  

Els 5 eixos del PAM - Ciutat Democràtica (Una ciutat que garanteix els drets socials, Una ciutat 
amb nou model econòmic just i innovador, Una ciutat sostenible, del barri a la metròpoli, Una 
ciutat de democràcia oberta, Una ciutat compromesa amb el país, Europa i el món) es 
treballaran en la propera Comissió de Seguiment el proper 18 de novembre i per participar-hi 
s’han de registrar. A continuació s’explica una primera dinàmica participativa: pensar i escriure 
el que més i menys agradi del barri. Se’n farà una llista per començar a treballar-ho. 

4. Torn Obert de paraula 
 

Comentari / pregunta Resposta 

Es considera que si la participació a la Comissió 
de Seguiment és oberta s’hauria d’avisar amb 
15 dies d’antelació.  

Esther Pérez respon que la convocatòria pel proper 
dia 18 és oberta però cal registrar-se. Efectivament el 
temps és just i ara hi ha dificultats per quadrar el 
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calendari, però s’espera millorar-ho en les properes. 

El sr. Victor diu que hi ha excrements de gos a 
qualsevol lloc, i considera vergonyós que 
s’hagin de posar multes per prendre 
consciència. És una qüestió d’educació pública.  

Pregunta quin és el recorregut de la L9 i si per 
anar a Plaça Espanya s’ha de donar la volta. 

Es respon que efectivament és trist haver de posar 
multes per incivisme i cal treballar amb pedagogia. 

La L10 hauria d’anar des de l’Aeroport del Prat cap a 
la part de dalt de la ciutat i la L10 des d’aquí fins a 
Collblanc. No passen per Plaça Espanya. 

Vicenç demana disculpes per pujar el to de veu 
en la seva intervenció, tot i que els felicita pel 
tarannà tranquil d’aquest Consell.  

Diu que està a favor de la participació i la 
mobilització però no de la manipulació i creu 
que s’ha manipulat la reivindicació del metro,  
que és de gent de tots els orígens. En la 
passada legislatura es van fer les mateixes 
propostes (avançament del pagament per part 
de l’Ajuntament) i hi havia persones que abans 
s’hi oposaven.  

Esther Pérez considera que és bo discutir amb 
passió però amb respecte i per arribar a acords. 
Agraeix les seves paraules. 

En quant a les propostes de la passada legislatura, 
en les taules de mobilitat fins a principis d’any es 
parlava de 2 estacions, però no es va anar més enllà 
amb les negociacions amb la Generalitat. Ells hi 
estan abocats i li sap greu que els mitjans de 
comunicació utilitzin titulars per vendre i no per 
conscienciar. 

Tomás informa sobre l’associació engegada per 
reivindicar la memòria democràtica dels 
treballadors de la Seat, que van iniciar una 
campanya de reconeixement pel treballador 
assassinat el 18 d’octubre del 1971 per les 
forces armades i un procés de solidaritat en tots 
els barris, moviments socials i polítics per evitar 
que tornés a passar i per l’arribada de les 
llibertats. Recorda que es va demanar que es 
reconegui una plaça a Antonio Ruiz Villalba i en 
record de les persones que van lluitar per portar 
la democràcia i des del 2006 està aprovat per la 
comissió del nomenclàtor. 

Informa que es pretenia posar el nom de Carlemany 
al parc central però es va fer una petició nova per 
posar el nom d’una dona treballadora i es va decidir 
que el proper nom a posar seria aquest. Es miraran 
els espais i es decidirà on posar el nom en cada cas.  

Joan Antonio Reyes demana que es tingui en 
compte la distància entre Estrelles Altas i el 
Polvorí, ja que la gent gran ha de pujar caminant 
per pendents. Dóna suport als joves però 
demana que es reculli el treball fet des de 
l’AAVV. Cal treballar junts sense conflictes.  

 

S’informa que les escales mecàniques 
s’espatllen. 

Es tindrà en compte per mirar de solucionar-ho. 

 
Sense més comentaris, es dóna per finalitzada la sessió. 


